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Protokół Nr LVIII / 18 

z LVIII sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 5 października 2018 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej – pan Józef Misiura. 

Czas trwania sesji: ok. 14.05 – 15.30. 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach, sala konferencyjna. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – Otworzył 58 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach. Na podstawie listy 

obecności radnych stwierdził prawomocność obrad.  

 

2. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że na dzisiejszej sesji głosujemy w sposób jawny, zgodnie 

ze Statutem Gminy. 

Zapytał czy są propozycje zmian do porządku obrad przedłożonego na dzisiejszą sesję. 

Burmistrz Ropczyc – pan Bolesław Bujak - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Mam 

prośbę, aby Wysoka Rada wyraziła zgodę na wprowadzenie autopoprawki do projektu 4.7. To 

jest projekt dotyczący zmian w budżecie gminy. Ta autopoprawka byłaby ujęta w tabeli nr 3. 

Tam właśnie są przesunięcia pomiędzy klasyfikacją budżetową, dotyczy to oświaty, kwoty 

10 770 zł. Nie zmienia to w całości kwoty, to jest plus minus. Autopoprawka weszłaby do 

realizacji w związku z prośbą zespołu jednostek oświatowych. 

 

Zmiany do porządku obrad zostały wprowadzone przy: za – 20 głosów, przeciw - 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad w całości został przyjęty przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

Porządek obrad:  

1.Otwarcie sesji.  

2.Ustalenie porządku obrad.  

3.Przyjęcie protokołu z 56 i 57 sesji.  

4.Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach:  

4.1.uchwalenia Programu współpracy Gminy Ropczyce z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019,  

4.2.zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Ropczyce a Gminą Miasto Rzeszów,  

4.3. zmiany uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy a także szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość nagród ze specjalnego funduszu za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze  

i opiekuńcze nauczycieli,  
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4.4. przyznania tytułu „Zasłużony dla Ropczyc”,  

4.5. zaciągnięcia zobowiązań w 2018 roku w zakresie wydatków inwestycyjnych na 2019 rok,  

4.6. zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu Gminy 

Ropczyce na koniec 2018 roku,  

4.7. zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2018 rok.  

5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

6.Interpelacje i zapytania.  

7.Zamknięcie sesji. 

 

3. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołów z 56 i 57 sesji rady miejskiej.  

Uwagi nie zostały zgłoszone.  

Protokoły z 56 i 57 sesji zostały przyjęte, przy: za – 20 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

4. 

4.1. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Ropczyce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019 – Kierownik Referatu Spraw Organizacyjnych  

i Obywatelskich – pan Łukasz Charchut. 

Projekt uchwały dotyczy uchwalenia Programu współpracy Gminy Ropczyce z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2019. Jest to uchwała podejmowana przez radę co roku. Projekt praktycznie nie różni się od 

uchwał z lat ubiegłych. Kwota przeznaczona na realizację zadań publicznych to co najmniej 

383 000 zł. Środki pochodzić będą z opłat za sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy 

Ropczyce z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019  przy: za – 20  głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4.2. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Ropczyce a Gminą Miasto 

Rzeszów – Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych – pan Stanisław Mazur. 

Według organu nadzoru wojewody samo wyrażenie zgody jak to było w poprzedniej uchwale 

z dnia 16 lipca 2018 roku  nie wystarcza i dlatego konieczne jest dołączenie do dzisiaj 

podejmowanej uchwały projektu porozumienia. Dlatego też w uchwale LV/536/18 Rady 

Miejskiej w Ropczycach z dnia 16 lipca 2018 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy gminą Ropczyce a gminą miasto Rzeszów 

wprowadza się następujące zmiany: 1. zmienia się treść § 1 ustęp 2, który otrzymuje nowe 

brzmienie: „2. Projekt porozumienia o którym mowa w paragrafie 1 ustęp 1 stanowi załącznik 

do niniejszej uchwały”. 

Do uchwały dodaje się załącznik o treści jak w załączeniu do niniejszej uchwały. Wykonanie 

uchwały powierza się Burmistrzowi Ropczyc. Uchwała wchodzi w życie z  dniem podjęcia. 

Szacowany miesięczny koszt porozumienia w bieżącym roku to jest 195 zł, nie jest to duża 

kwota. Kwota ta dotyczy dwóch uczniów z terenu gminy Ropczyce uczęszczających na naukę 
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religii innego wyznania. W te koszty nie wchodzą koszty dojazdu, dowożą rodzice na własny 

koszt. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Ropczyce a Gminą 

Miasto Rzeszów przy: za –  20  głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4.3. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego 

funduszu za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze nauczycieli – Dyrektor 

Zespołu Obsługi Jednostek Oświatowych – pan Stanisław Mazur. 

Jest to również uchwała zmieniająca. W uchwale XXX/385/09 Rady Miejskiej w Ropczycach 

z 2 marca 2009 roku w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy a także szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość nagród ze specjalnego funduszu za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i 

opiekuńcze nauczycieli wprowadza się zmianę w treści § 8 ustęp 7 w ten sposób, że otrzymuje 

on brzmienie: „Wynagrodzenie za jedną godzinę ponadwymiarową i jedną godzinę doraźnego 

zastępstwa dla nauczyciela w przypadku gdy dana godzina jest realizowana przez nauczyciela 

w innym wymiarze zajęć niż wymiar, w którym został on zatrudniony, ustala się dzieląc 

przyznaną nauczycielowi stawkę wynagrodzenia zasadniczego (łącznie z dodatkiem za warunki 

pracy, jeżeli praca w tej godzinie została zrealizowana w warunkach uprawniających do tego 

dodatku) przez miesięczną liczbę godzin obliczoną zgodnie z zasadą określoną w § 8 ust. 2 dla 

obowiązkowego tygodniowego wymiaru zajęć, w którym nauczyciel został zatrudniony. 

Poprzednio było, że tą stawkę miesięczną wynagrodzenia dzielimy przez tygodniowy 

obowiązkowy wymiar zajęć. Jednak organy nadzoru wojewody tego zapisu nie 

zakwestionowały. Podobny zapis był też w materiałach ze szkolenia prowadzonego przez 

pracownika kuratorium jednak, żeby nie było wątpliwości przy obliczaniu stawki za godziny 

ponadwymiarowe dzielimy wynagrodzenie miesięczne przez miesięczną liczbę godzin tak jak 

jest teraz w uchwale.  

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 

pracy a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego 

funduszu za osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze i opiekuńcze nauczycieli przy: za –  20  

głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4.4. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Ropczyc”.  

Przewodniczący Rady poinformował, że pan burmistrz złożył do Wysokiej Rady wniosek, 

który Wysoka Rada otrzymała o przyznanie tytułu Zasłużony dla Ropczyc panu Stanisławowi 
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Mazurowi, lekarzowi, twórcy placówki medycznej na terenie Łączek Kucharskich. Wniosek 

został zaopiniowany pozytywnie przez Kapitułę.  

 

Burmistrz Ropczyc – pan Bolesław Bujak - Panie Przewodniczący, Szanowne Prezydium, 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Złożyłem wniosek do Kapituły o 

przygotowanie projektu uchwały Rady Miejskiej dotyczącego nadania tytułu Zasłużony dla 

Ropczyc dla pana doktora, lekarza, profesora nauk medycznych, chorób wewnętrznych 

Stanisława Mazura dlatego, że uznaję, iż jego zasługi dotyczące promocji Ropczyc w sferze 

zdrowia ale nie tylko, w sferze też takiej typowej promocji miasta i gminy Ropczyce, 

pozytywnej promocji na terenie Podkarpacia, w Rzeszowie, w Polsce a jak wynika z jego słów 

również na konferencjach medycznych Europy zasługują na podziękowanie i na uznanie. 

Również jego wkład w rozwój placówek służby zdrowia na terenie naszej gminy poprzez 

budowę tej niedawno oddanej, kilkanaście dni temu placówki Medyk w Łączkach Kucharskich, 

gdzie mamy lekarzy o różnych specjalnościach, bardzo dobrze wyposażoną placówkę 

medyczną, która oddziaływać będzie bardzo dobrze na konkurencję z pozostałymi placówkami 

medycznymi czy instytucjami medycznymi na terenie naszej gminy, nic tak dobrze nie robi jak 

konkurencja. Jest też świetną propozycją dla mieszkańców naszych miejscowości tzw. Bałkan, 

w tym Broniszowa i Glinika z sąsiedniej gminy i ta placówka podniesie z pewnością na wyższy 

poziom zdrowotny naszych mieszkańców w tym rejonie ale też skierowana jest dla 

mieszkańców Ropczyc i całej naszej gminy. To duży wkład inwestycyjny, to duży projekt 

organizacyjny i to jest też nowa propozycja dla naszych mieszkańców związana z próbą 

wprowadzenia programów profilaktycznych w zakresie służby zdrowia. Nie ukrywam Wysoka 

Rado, że jestem po dwóch rozmowach z panem doktorem Stanisławem Mazurem w których 

rozwijał, proponował, ja pytałem. Program, który próbują wdrożyć w Rzeszowie skutecznie, 

bo to są już pierwsze wdrożone elementy dużego programu którego kwota to kilkanaście 

milionów złotych więc sama kwota mówi o tym, że to jest dość szeroki program. Dotyczy 

układu krążeniowo-oddechowego mieszkańców w wieku 60 plus ale nie tylko 60 plus bo zdarza 

się, że problem krążeniowo-oddechowy czyli inaczej serce, układ sercowy mają i młodsi ale 

tak naprawdę to do tych osób byłby skierowany ten program. Program, po wdrożeniu którego 

Rzeszów może okazać się najbezpieczniejszym miastem w Polsce jeżeli chodzi o zdrowie. 

Doktor twierdzi, że będzie najbezpieczniejszym miastem w świecie po wdrożeniu tego 

programu medycznego. Proponuje aby nasza gmina była drugim w Polsce obok Rzeszowa 

takim miejscem doświadczalnym dla wdrażania tego programu, którego efekty będą pozytywne 

dla mieszkańców, podniesiemy poziom zdrowotny. W tym programie oczywiście jest karta 

życia, jest mobilna karta życia, opaska życia, są wdrażane różnego rodzaju profilaktyczne 

szkolenia, są defibrylatory, telemedycyna itd. Oczywiście do wprowadzenia takiego programu 

potrzebna jest nam współpraca firm gospodarczych, samorządów i oczywiście jego wielkiego 

zakładu Medyka. Wielki zakład bo jak sam to potwierdza publicznie przy otwarciu tej 

placówki, chyba już dwudziestej na terenie Łączek zatrudnia 750 osób. To mniej więcej tyle, 

ile wynosi zatrudnienie wszystkich pracowników samorządowych na terenie miasta i gminy. 

Mamy kilka spółek, wiele jednostek organizacyjnych w tym szkoły, przedszkola, urząd itd. 

Jeśli ma tyle lekarzy i pielęgniarek bo to jest ta cała obsługa, to jest już wielkie 

przedsiębiorstwo. Wszędzie powtarza, że dla niego miejscem niezwykle ważnym jest miejsce 

jego urodzenia, miejsce jego wychowania, miejsce kształcenia, gdzie dziadków groby czyli 

Łączki Kucharskie, miasto i gmina Ropczyce. Stara się sławić nasze miasto i gminę wszędzie 

bo uważa, że tu jest świetny klimat i do życia i do mieszkania, do pracy, również do 



5 
 

inwestowania i on jest tego przykładem. Wraca, inwestuje bo może. Inwestuje w obiekty, 

urządzenia, w ludzi, których tu sprowadza, specjalistów. Sam też w soboty tutaj przyjmuje 

pacjentów w zakresie kardiologii i tu w Łączkach wprowadza nowe metody leczenia, które 

stara się adaptować wraz ze swoimi lekarzami na konferencjach Europy i świata. Sądzę, że to 

jest świetny przykład takiego lokalnego patrioty, który był zdolny, uczył się tu i ówdzie, 

doświadczał nawet i w Stanach Zjednoczonych. Twierdzi, że w pewnym okresie był osobistym 

lekarzem prezydenta Trumpa i ma osobiste kontakty z jego rodziną. To jest też pewne 

doświadczenie. Wysoka Rado, jeżeli mamy w jakiś sposób podziękować mu u końca naszej 

kadencji za tą inwestycję i za promocję Ropczyc to najlepszym takim wyrazem będzie nadanie 

tytułu Zasłużonego dla Ropczyc. Tu ma korzenie, tu ma rodzinę, tu pokazuje, że jest bo leczy 

i dalej chce rozwijać na tym rodzinnym gruncie 3 hektarach rehabilitację dla osób, które tego 

będą potrzebowały. Uważam, że jeżeli Wysoka Rada za Kapitułą bo Kapituła to prezydium 

rady i przewodniczący komisji dlatego dość szeroko omawiam ten temat bo część radnych z 

różnych powodów może nie wiedzieć dlaczego przedkładamy taką propozycję, by 

podziękować, by wyrazić uznanie i szacunek dla jego dorobku, w sposób też jak to zawsze 

mówimy, kto dziękuje dwa razy prosi. Być może pan profesor będzie jeszcze bardziej chciał 

pamiętać o swojej gminie, o swoich Łączkach i dalej inwestować i podpowiadać nam bo to jest 

też ważne. Każda nasza rozmowa samorządowców z ludźmi, którzy są specjalistami w różnych 

dziedzinach, mają doświadczenie i dorobek absolutnie podnosi nasz poziom wiedzy i pozwala 

nam też otwierać różne nowe programy czy horyzonty. Wysoka Rado byłbym wdzięczny, 

gdybyście uznali, że ten wniosek zasługuje na poparcie bo dzisiaj wasza pozytywna decyzja to 

wręczenie profesorowi tego tytułu na uroczystej ostatniej naszej sesji w tej części uroczystej. 

Zakładamy z prezydium rady, że będzie ostatnia sesja tu za dwa tygodnie w poniedziałek o 

godzinie 11. Po tej sesji bądźmy zgodni, że zrobimy sobie wspólne zdjęcie na schodach przed 

urzędem bo tak zawsze czyniliśmy i poszlibyśmy na sesję uroczystą na godzinę 13 do domu 

kultury w którym byłyby już takie elementy bardziej promocyjne – wręczenie tytułu panu 

doktorowi. Tam zaprosiliśmy na wniosek pana wiceprzewodniczącego Bielatowicza naszą 

złotą drużynę młodzieżową i trenera sumo z Lubziny i też chcielibyśmy pogratulować im na 

ostatniej sesji, taki dobry moment. I oczywiście zdać krótkie sprawozdania z pracy rady pan 

przewodniczący, ja chciałbym pokazać parę obrazków i 5 minut zając się jakimś ogólnym 

podsumowaniem naszej pracy. Tam wręczymy biuletyn tradycyjnie, na koniec każdej kadencji 

to robimy, w którym pokazujemy naszych radnych, przypominamy twarze i króciutko sylwetki 

i przypominamy dorobek tej kadencji, która mija. Wręczamy też celem zaprezentowania w 

rodzinie i pozostawienia tutaj części tych biuletynów aby to pozostało na przyszłość. Myślę, że 

wypijemy wspólną kawę, zapraszamy członków naszego komitetu obchodów jubileuszu 100-

lecia odzyskania niepodległości, zapraszamy naszych dyrektorów jednostek organizacyjnych i 

kilku zaprzyjaźnionych, czyli ropczyckich przedsiębiorców bo tak zwykle zaczynamy sesje 

pierwsze nowej kadencji i tak też chcielibyśmy podziękować za współpracę. Sądzę, że taka 

sesja uroczysta nie będzie trwała dużej niż 1,5 godziny. Wysoka Rado, byłby to taki 

najważniejszy element tej sesji uroczystej, wręczenie tytułu Zasłużonego, o ile pamiętam to 

chyba czwartego w tym roku. Zwykle co roku trzy takie tytuły wręczaliśmy. Jak wiecie ludzie 

odchodzą bo te tytuły wręczane są wtedy, kiedy ktoś ma już doświadczenie w pracy zawodowej, 

czyli zwykle 60 plus w górę a więc jesteśmy wszyscy takim wieku, że część odchodzi naszych 

zasłużonych, następni znów mają swój dorobek i są kandydatami do tego tytułu. Myślę, że 

jeżeli będą pytania jesteśmy gotowi odpowiadać. 
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Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Ropczyc” 

przy: za – 20  głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

4.5. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2018 roku w 

zakresie wydatków inwestycyjnych na 2019 rok – Skarbnik Gminy – pani Beata Malec. 

Projekt uchwały dotyczy zaciągnięcia zobowiązań w 2018 roku w sprawie wydatków 

inwestycyjnych na 2019 rok. W projekcie uchwały postanawia się o zabezpieczeniu kwoty 

623 355 zł  na dwa zadania: wykup gruntów na różne cele w kwocie  576 000 zł - zadanie 

dotyczy wykupu gruntu, działki od parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem św. Michała 

Archanioła pod budowę szkoły w Witkowicach. Jest to zadanie realizowane w dwóch ratach 

czyli w 2018 i 2019 w łącznej kwocie 676 800 zł oraz zadanie w ramach poprawy dostępności 

architektonicznej i komunikacyjnej budynku administracyjnego Urzędu Miejskiego  

w Ropczycach w kwocie 47 355 zł.  Jest to również zadanie dwuletnie na projekt poprawy 

dostępności. Źródłem pokrycia tych zobowiązań w 2019 roku będą dochody gminy Ropczyce 

z tytułu podatku od nieruchomości osób fizycznych i prawnych. Projekt uchwały upoważnia 

burmistrza do zaciągnięcia zobowiązań i podpisania umowy na realizację tych dwóch 

wskazanych zadań. 

 

Radny pan Stanisław Marć – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna w związku z dzisiejszą sesją zaopiniowała cztery projekty, są to opinie pozytywne 

i dotyczą projektów: programu współpracy z organizacjami pozarządowymi co było już 

wcześniej głosowane, zaciągniecie zobowiązań na 2019 rok – projekt 4.5., ostatecznej decyzji 

o zaciągnięciu kredytu w nawiązaniu do wcześniejszych uchwał – projekt 4.6., zmian w 

budżecie, sprawy bieżące – projekt 4.7. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w 2018 roku w 

zakresie wydatków inwestycyjnych na 2019 rok przy: za – 20 głosów, przeciw - 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

4.6. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na 

pokrycie planowanego deficytu Gminy Ropczyce na koniec 2018 roku  – Skarbnik Gminy – 

pani Beata Malec. 

Projekt dotyczy zaciągnięcia kredytu długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu 

gminy Ropczyce na 2018 rok. Zapisy projektu postanawiają zaciągnąć kredyt długoterminowy 

w kwocie 1 000 000 zł na wydatki bieżące i majątkowe. Uchwała jest ostatnim etapem podjęcia 

kredytu w ślad za uchwałą, którą Wysoka Rada podjęła 16 lipca 2018 roku nr 543. Planowany 

kredyt, który przedstawia projekt uchwały będzie spłacany od roku 2019 do 2024. 

Zobowiązanie zostanie pokryte z dochodów własnych czyli z podatków od nieruchomości osób 

fizycznych i prawnych. Wybór banku zostanie dokonany zgodnie z ustawą prawo zamówień 

publicznych. Projekt uchwały upoważnia burmistrza również do podpisania takiej umowy z 

bankiem, który zostanie wyłoniony w trakcie postępowania w trybie zamówień publicznych. 

Również projekt uchwały upoważnia burmistrza do podpisania wszelkich zobowiązań weksla 

in blanco dla zabezpieczenia tego kredytu na okres spłaty od roku 2019  do roku 2024. 
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Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

na pokrycie planowanego deficytu Gminy Ropczyce na koniec 2018 roku przy: za –  20  głosów, 

przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

 

4.7. Przedstawienie projektu uchwały w zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2018 rok - – 

Skarbnik Gminy – pani Beata Malec. 

Projekt dotyczy zmian w budżecie gminy Ropczyce na 2018 rok. W projekcie uchwały 

wprowadza się zwiększone dochody o kwotę 3 525 zł. Są to dochody wypracowane przez 

jednostki oświatowe w ramach realizacji swoich bieżących zadań i po stronie wydatków 

przeznaczone są na cele, które realizowane są przez placówki oświatowe. W tabeli nr 1 i 2 są 

przedstawione według klasyfikacji rozpisane poszczególne kwoty na realizację tych 

zwiększonych dochodów. Paragraf 2 projektu uchwały mówi o przeniesieniu planowanych 

wydatków między klasyfikacją budżetową. Łącznie z autopoprawką, która została 

przedstawiona proponuje się przeniesienie takich wydatków o kwotę 412 729,75 zł. W tabeli 

nr 3 rozpisane są poszczególne przeniesienia wydatków według realizacji zadań przez 

poszczególne placówki między innymi: oświatowe, Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Największe przesunięcia, które realizowane są przez Urząd Miejski w Ropczycach 

są to przesunięcia na nowe zadania inwestycyjne między innymi na: nowe punkty 

oświetleniowe na ulicy Pałacowej przesunięcie 50 000 zł, również z zadania którego nie 

zrealizowano budowa trybun 15 000 zł na nowe zadanie poprawa dostępności architektonicznej 

Urzędu Miejskiego w Ropczycach 15 000 zł i ramach referatu gospodarki przestrzennej 

przesunięcia między paragrafami  na zadania, które w trakcie kończącej się realizacji potrzebne 

są dla zamknięcia realizacji poszczególnych zadań. Autopoprawka w kwocie 10 770 dotyczy 

zadań realizowanych przez zespół obsługi jednostek oświatowych jak macie państwo 

przedstawione w opisowej wersji. 

 

Został przyjęty projekt i podjęta uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 

2018 rok przy: za –  20  głosów, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0. 

 

5. 

Burmistrz Ropczyc – pan Bolesław Bujak (sprawozdanie) - Panie Przewodniczący, Szanowne 

Prezydium, Wysoka Rado, szanowni państwo sołtysi, przewodniczący osiedli, kierownictwo 

gminy. Zauważamy, że zarząd Banku Spółdzielczego podjął decyzję, przygotował projekty, 

pozwolenia związane z modernizacją, przebudową czy nawet rozbudową swojej drugiej 

siedziby bo Bank Spółdzielczy mamy w dwóch obiektach: centralny bank, który ma swoją 

siedzibę w rynku i tutaj ten drugi budynek. Wyrażam zadowolenie jako burmistrz, że inwestują 

firmy, instytucje, osoby fizyczne w poprawę wizerunku naszego miasta poprzez to, że obiekty 

są bardziej funkcjonalne, obiekty są modernizowane i wewnątrz i na zewnątrz, przyczynią się 

do lepszego ich wykorzystania przez mieszkańców gminy, przez obywateli ale też i w pewien 

sposób upiększają nasze miasto. Też zauważam, że „Aldona” czyli prywatna własność obiektu 

towarowego, budynku w centrum miasta też idą roboty i że wreszcie coś ruszyło bo do tej pory 

pisaliśmy tylko pisma jako miasto aby właściciel podjął bardziej intensywnie ten remont i 

przebudowę albo, żeby poprawił estetykę otoczenia tego budynku przy tym takim powolnym 

remoncie. Widzę, że coś przyspieszyło. Jestem też pozytywnie zainteresowany, żeby ta budowa 

szybciej szła. Przyznaję, że budynek kiedyś zespołu szkół, teraz pewnie już typowo powiatu, 
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budynek C najbardziej zabytkowy obiekt wypiękniał, został przez powiat zmodernizowany, 

odremontowany wewnątrz, w środku, będzie służył nowej instytucji centrum kultury 

powiatowej i też chwała radzie powiatu, zarządowi i staroście, że podjęli ten trud, zdobyli 

pieniądze i budynek będzie służył mieszkańcom przede wszystkim naszego miasta ale i 

powiatu. Naszego miasta bo to był budynek wybudowany w czynie społecznym przez 

mieszkańców miasta i gminy Ropczyce a nie przez mieszkańców Sędziszowa, Ostrowa, 

Wielopola czyli tych, którzy wchodzą w skład powiatu, który dzisiaj z niego korzysta. Ale stało 

się jak stało. W momencie tworzenia prawa pod przywrócone powiaty 20 lat temu z mocy 

ustawy pewne obiekty, które były w zarządzie jednostek organizacyjnych powiatowych 

przeszły na własność nowych jednostek samorządowych, mimo naszego protestu tak się stało. 

Ten obiekt przyznaję, że wymagał takiego remontu i modernizacji już od wielu lat i my miasto 

staraliśmy się na przestrzeni ostatnich 12 lat pisemnie, ustnie pozyskać go dla remontu pod 

funkcję miejskiej i powiatowej biblioteki publicznej i oczywiście z elementami muzeum 

regionalnego dla Ropczyc i gminy Ropczyce. Jest inaczej, też się bardzo cieszę i uważam, że 

wszystko służy dobrej sprawie. Ten szum, huk skłania, żeby poinformować, że zawsze jak jest 

remont, modernizacja, budowa to jest chaos ale po tym chaosie zawsze powstaje coś dobrego, 

coś lepszego więc wytrzymamy te utrudnienia w komunikacji i w pracy bo liczę, że za parę 

miesięcy panie przewodniczący rady nadzorczej banku spółdzielczego bo taki jest wśród nas, 

zarząd banku spółdzielczego ma odpowiedni kapitał i ten budynek też będzie ładny 

wizerunkowo dla miasta. Wysoka Rado, jak jestem przy informacji o pracy samorządów w 

ostatnim miesiącu to chcę podziękować wszystkim tym z was, którzy mieli szansę i mogli 

uczestniczyć w wmurowaniu kamienia węgielnego czyli aktu erekcyjnego pod budowaną halę 

sportowo-widowiskową, połączoną z częścią patriotyczną związaną z 17 września i Katyniem. 

Minęło kilka dni, obiekt wychodzi z ziemi, obiekt rośnie bo już murują wykonawcy ściany, w 

ostatnich dniach przebudowywali przyłącza do tego budynku w którym są mieszkania, jest 

zerówka i gabinet stomatologiczny, przyłącza ciepłownicze, kanalizacyjne, wodociągowe. 

Przynajmniej ciepło jest już zabezpieczone, gdyby trzeba było grzać, chociaż nadchodzi tydzień 

złotej polskiej jesieni, ciepły nawet zrobiliśmy to przed czasem to są ważne inwestycje w 

zakresie tej infrastruktury bo to wszystko później pozostanie na wiele, wiele lat i ma wszystko 

działać bez jakichkolwiek usterek. Szanowni Państwo myślę, że to jest jeden z większych 

obiektów w zakresie infrastruktury kubaturowej, który na koniec naszej kadencji budujemy. Na 

koniec bo gdyby rok temu udało się skutecznie przeprowadzić przetarg to pewnie hala byłaby 

kończona i mówilibyśmy o oddawaniu teraz, być może na 11 listopada bo uważam, że to jest 

możliwe za rok o takiej porze. Ale wszystko się dobrze stało. Też przypominam, że mamy 

wstępną informację, bardzo wstępną, jeszcze nie ma umowy ale chyba tak się stanie o dotacji 

ponad 2 000 000 zł nie wprost do hali ale na halę, to jest większa część tej kwoty, pozostała 

mniejsza to 150 000 zł. To jest panie Mieczysławie Róg dla twojego osiedla na Czekaju i panie 

radny. Tak, że jest pewne, że na Czekaju w przyszłym roku gmina będzie ogłaszała przetarg 

wczesną wiosną na boisko poliuretanowe ogrodzone bo musimy przecież te pieniądze 

wykorzystać, te 150 000 zł dotacji, trzeba będzie jakieś 300 000 zł z budżetu gminy dołożyć. 

Ta inwestycja myślę, że dobrze się zaczęła i ten wykonawca jest dość operatywny i sądzę, że 

powinniśmy to kontynuować. Tutaj wieki szacunek dla pani inżynier Marysi Bochenek i dla jej 

współpracowników bo jak zawsze przy takich różnych budowach, które są w ziemi, związane 

są z rozbiórkami, niepewnością co w tej ziemi, przecież był budynek, nie mogliśmy robić 

odwiertów bo sala gimnastyczna, bo parkiet, bo zajęcia, trzeba było częściowo 

przeprojektowywać to się wszystko myślę, że jakoś udało już ułożyć, wszystko jest na prostej 
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drodze i tam nie mamy nawet jakiś przesunięć terminów zgodnie z harmonogramem. I też 

Wysoką Radę informuję dodatkowo nawet w tym punkcie, że podpisaliśmy kontrakt dwa dni, 

trzy dni temu z panią (…) na kupno współwłasności tej 6,5 arowej działki czyli 3 ary 

dwadzieścia parę metrów kwadratowych, zabudowanej ale to są zabudowania do rozbiórki na 

powiększenie terenu zespołu szkół nr 1 pod kątem właśnie tej dobudowanej sali gimnastycznej 

pod miejsca w przyszłości parkingowe a dzisiaj teren do składowania materiałów budowlanych 

bo tam logistycznie było ciężko. Ta sytuacja się znacząco poprawi w momencie w którym 

dogadamy się ze współwłaścicielem i przekażemy firmie budowlanej te 3 ary do wykorzystania 

na czas budowy. Bardzo dziękuję za tą decyzję bo to decyzja Wysokiej Rady akceptująca ten 

program, ten pomysł kupna spowodowała, że szkole przez najbliższe lata ten teren będzie 

bardzo potrzebny bo nawet 30 samochodów się zmieści na parkingu a to już jest dużo. Wysoka 

Rado, kończymy tą część etapu stanu surowego zamkniętego budowy szkoły w Brzezówce. 

Dzisiaj otwarliśmy przetarg na wykończenie tego obiektu tak, aby 1 września można było 

wprowadzić dzieci przedszkolne i dzieci klas zerówki, 1-3. Było kilku wykonawców, myślę że 

to jest świetny czas ogłaszania przetargu na rok przyszły bo teraz widać to po ilości ofert, które 

zgłoszono. Najkorzystniejsza oferta jest w granicach naszych możliwości. Przecież mogę 

powiedzieć bo to się już otwarło 1 400 000 zł, jest to firma strzyżowska, którą znamy, która 

kiedyś budowała w części dom kultury, więc jest to i dobry wykonawca i dobra kwota i myślę, 

że nic nie stanie na przeszkodzie abyśmy ten przetarg rozstrzygnęli i oby tylko nie było jakiś 

powodów formalnych do uchylenia tej najtańszej oferty bo to dobry wykonawca i sądzę, że 

jeszcze ja będę miał w tej kadencji prawo do podpisania umowy na wykończenie i ten termin 1 

września jest możliwy. Proszę pamiętać, że to jest tylko stan wykończony, który trzeba 

wyposażyć a wyposażenie zakładam to jakieś 300 000 zł ale tutaj mamy pole do popisu i 

możliwości pozyskania tych środków finansowych z  tzw. 0,4% rezerwy subwencji oświatowej. 

To jest 0,4% ale to są już miliony złotych. Mamy tytuł wedle programu wieloletniego, który 

jest w ministerstwie i powinniśmy duże wsparcie w tym zakresie na wyposażenie otrzymać ale 

też będziemy szukać innych źródeł. Z pewnością tutaj uważam będzie nam bardzo pomocny 

rodak tej miejscowości wiceprezes Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. Są 

jeszcze inne instytucje oprócz MEN-u, które mają pewne możliwości finansowe wspierania 

samorządów na wyposażenie choćby pod kątem sportowym bo przecież wiemy, że ta część, 

którą użytkujemy będzie też w części szkołą. Chodzi o podziemia, chodzi o pracownie, chodzi 

o szatnie, chodzi o salę tą dzisiaj tzw. widowiskowo-świetlicową, która może być zastępczą 

salą gimnastyczną tak jak przez lata służyła i służy sala np. w szkole w Gnojnicy Woli. Oni też 

czekają na swój czas, na budowę pełnej sali gimnastycznej i wciąż im obiecujemy, że jak się 

dzietność poprawi w tej miejscowości to sala tam będzie budowana. Dzietność się powinna 

poprawić bo 500 plus robi swoje. Pani premier Szydło zapowiadała, że będzie się rodziło dużo 

więcej dzieci. Ja w to wierzę i sądzę, że ta sala gimnastyczna panie Marku jednak się doczeka. 

W każdym razie jest w programie burmistrza jednego i drugiego, więc ktokolwiek by nie były 

wybrany sala wierz, że będzie tam budowana. Wysoka Rado tyle o tej inwestycji.  
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